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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školstva a kultúry  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 04. decembra 2019 
 
Prítomní: 
- členovia: Ing Vetter Ján, Mgr. Szabó Csilla, PaedDr. Farkas Adrianna, PaedDr. Héder Ágnes, 

Mgr. Kopják Angelika, PaedDr. Zuzana Langschadlová Ing. Gabriel Weszelovszky 
- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Mgr. Szénássy Tímea, Mgr. Laboda Róbert, 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia:  
- vedúci OŠKaŠ MsÚ: Mgr. Bajkai János 
- zapisovateľ: Mgr. Himpán Gabriel 
- hosť: Mgr. Ondrej Gajdáč  
 
Program:   A/ Otvorenie 

B/ Žiadosti a návrhy na úseku školstva 
C/ Žiadosti a návrhy na úseku kultúry 
D/ Rôzne 
E/ Záver 

 
 
A/ OTVORENIE 
 

Ing. Vetter Ján, podpredseda komisie privítal všetkých členov komisie a ostatných 
prítomných. Konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina členov komisie, a komisia je 
uznášania schopná.  

Podpredseda komisie následne dal hlasovať o schválení poradia programových bodov. 
Komisia jednoznačne odsúhlasila poradie. Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 

 
 
B/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU ŠKOLSTVA 
 
TE-535/2019 
Návrh na zmenu rozpočtu škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Komárno na rok 2019 – vlastné príjmy 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že riaditelia ZŠ s VJM M.Jókaiho 
a ZUŠ predložili svoje žiadosti o úpravu rozpočtu vlastných príjmov do výšky skutočnosti ku 
koncu roka, a pravdepodobne aj ostatný riaditelia to budú žiadať. Ďalej uviedol, že preto MsÚ 
odporúča schváliť výšku vlastných príjmov vo výške skutočnosti k 31.12.2019 pre všetky školy 
a školské zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. 
Ing. Vetter, podpredseda komisie konštatoval, že návrh na uznesenie neobsahuje konkrétne 
čísla a že tie organizácie, ktoré doteraz nedoručili žiadosť o úpravu rozpočtu na vlastný príjem, 
by už nemali žiadať, nakoľko komisia už nebude mať čas na prejednanie a ani zastupiteľstvo už 
nebude mať čas na schválenie. 
Mgr. Himpán, referent školstva konštatoval, že problém je s tými zákonnými zástupcami, ktorý 
aj posledný deň roka prevedú finančné prostriedky na bankový účet školy, školského zariadenia 
(napr. poplatok za ŠKD), tie finančné prostriedky bez tohto uznesenia už nebudú zapracované 
do rozpočtu školy a budú vykázané vo výsledku hospodárenia mesta, t.j. škola nemôže 
disponovať s tými získanými finančnými prostriedkami. Ďalej uviedol, že zastupiteľstvo aj 
v predchádzajúcom roku schválilo podobné uznesenie pre školy, na základe ktorého im bola 
upravená výška vlastných príjmov k 31.12. a všetky riaditelia to uvítali. 
PaedDr. Héder, členka komisie konštatovala, že aj keď komisia nepodporuje návrh na 
uznesenie, materiál ide ďalej na rokovanie do rady pri MZ a následne do MZ. 



 
Komisia hlasovaním nezaujala stanovisko k návrhu na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 1 : 0 : 5 
 
 
 
C/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU KULTÚRY 
 
 
TE-527/2019 
Návrh na spolufinancovanie projektu „Pokračovanie obnovy Kasárenskej budovy 
a vybudovanie hlavných elektrických rozvodov v Pevnosti v Komárne“ 
  
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Konštatoval, že projekt bol vypracovaný v rámci 
Programu spolupráce INTERREG V-A Slovensko-Maďarsko. Cieľom projektu je pokračovanie 
obnovy Kasárenskej budovy a vybudovanie hlavných elektrických rozvodov v Pevnosti 
Komárne. Ďalej konštatoval, že cieľová hodnota projektu je 1,5 mil. eur, z čoho 1 mil. eur 
pripadá na záchranu a revitalizáciu národnej kultúrnej pamiatky Pevnosť v Komárne. Zároveň 
uviedol, že maximálna výška spolufinancovania je 5% z celkových oprávnených výdavkov 
v sume do 50 tis. eur. 
Mgr. Szabó, členka komisie konštatovala, že uvedená výzva je celkom nová, teraz treba podať 
žiadosť, nakoľko ešte je reálna šanca na získanie dotácie. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
TE-540/2019 
Návrh na schválenie Dodatku k Zriaďovacej listine Mestského kultúrneho strediska so 
sídlom Hradná 1, 945 01 Komárno a Dodatku k Štatútu Mestského kultúrneho strediska 
so sídlom Hradná 1, 945 01 Komárno 
  
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Konštatoval, že MZ na svojom poslednom 
zasadnutí schválilo zmenu názvu MsKS na Mestské kultúrne stredisko Béni Egressyho – 
Egressy Béni Városi Művelődési Központ od 01.01.2020. Ďalej konštatoval, že uznesením MZ 
žiadalo primátora vypracovať dodatok k zriaďovacej listine a štatútu MsKS a predložiť na 
schválenie. Uviedol, že materiál doteraz nebol vypracovaný, nakoľko bol určitý nesúhlas, resp. 
nedorozumenie medzi poslankyňou JUDr. Keszegh a MsÚ. Podľa telefonického dohovoru 
s poslankyňou materiál už bude predložené na zasadnutie Rady pri MZ, z toho dôvodu MsÚ 
žiada komisiu postúpiť materiál na rokovanie do Rady pri MZ a MZ. 
Ing. Vetter, podpredseda komisie konštatoval, že nakoľko materiál nebol vypracovaný a 
predložený na rokovanie komisie, z toho dôvodu komisia odporúča stiahnuť materiál 
z rokovania. 
 
Pomer hlasovania: bez hlasovania 
 
 
D/ RÔZNE 
 
 
TE-472/2019 
Návrh Programového rozpočtu mesta Komárno na roky 2020-2022  
 



Mgr. Himpán, referent školstva predkladal materiál. Konštatoval, že predložený návrh Programu 
č.6 - Školstvo je výsledkom viacnásobných ťažkých a podrobných rokovaní OŠKaŠ 
s prednostkou a Ekonomickým odborom. Ďalej konštatoval, že pôvodný návrh odboru bol 
prekročený o 745 tis. eur. Uviedol, že konečný návrh školstva na rok 2020 v porovnaní 
s pôvodným návrhom odboru bol znížený o 194 tis. eur. Ďalej uviedol, že navýšenie miezd od 
januára boli zapracované do návrhu, ale napriek tomu odbor nie je celkom spokojný, lebo 
rozpočet školstva je na hranici únosnosti, neobsahuje žiadne rezervy a v prípade 
neočakávaných udalostí odbor bude mať problémy s riešením. 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ konštatoval, že najväčším riziko faktorom budúcoročného rozpočtu 
sú školské kuchyne, pravdepodobne od 1. marca budú delegované do správy ZŠ a dopredu 
nevieme či finančné prostriedky budú postačujúce na vykrytie všetkých nákladov školských 
kuchýň. 
Ing. Weszelovszky, člen komisie konštatoval, že ak od 1. marca prejdú školské kuchyne 
k základným školám, tak zastupiteľstvo bude musieť riešiť aj presun finančných prostriedkov 
z rozpočtu mesta do rozpočtu ZŠ na financovanie ich výdavkov. 
Mgr. Gajdáč, zástupca primátora konštatoval, že zatiaľ sa nevedelo nájsť v príjmovej časti toľko 
finančných prostriedkov, aby ten rozpočet mohol byť dobrý, predložený návrh rozpočtu je taký, 
aký je, nikto s tým nemôže byť spokojný. Ďalej konštatoval, že chýbajú finančné prostriedky na 
opravu a údržbu, a na spoluúčasť, rezerva nebola vytvorená, ale počítame s tým že príjmová 
strana v priebehu roka bude vyššia. Uviedol, že pri prechode školských kuchýň sa urobia čo 
najpresnejšie výpočty na prevádzku tých kuchýň a financie sa rozdelia medzi nimi, t.j. 
prevádzka kuchýň bude musieť byť tak vykrytá, aby tie kuchyne fungovali.  Zároveň uviedol, že 
mesto urobí všetko preto, aby školstvo v meste držalo na úrovni. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 (1 člen komisie nehlasoval) 
 
 
 
TE-536/2019 
Rozpočtové opatrenia podpísané primátorom mesta Komárno v roku 2019  
 
Ing. Vetter, podpredseda komisie predkladal materiál. Konštatoval, že materiál je rozsiahly a má 
informatívny charakter. Uviedol, že ide o účelovo určené finančné prostriedky za obdobie 
november 2019.  
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 (1 člen komisie nehlasoval) 
 
 
 
 
E/ ZÁVER 
 
 
Diskusia 

 
Podpredseda komisie poďakoval prítomným za účasť a vyhlásil zasadnutie za 

ukončené. 
 
Zapísal: Mgr. Himpán 
V Komárne dňa 05.12.2019 

    Ing. Vetter Ján 
podpredseda komisie 


